



## Array Plus • 优悦派

### Stretch for Wellness

Designed to provide total comfort with minimal adjusting effort, Array Plus makes accessing essential ergonomic benefits easy and simple. With the options of headrest and footrest, Array Plus enables you to stretch the body out in full and find instant stress relief for a balanced work life. Full-angle support also helps you recharge the fuel you need for concentration and collaboration.

#### “伸”心舒态

优悦派的设计简易兼合乎人体工学，只需轻微调节座椅，就能让您轻松体验座椅的彻底舒适和人体工学的最大益处。优悦派可配以头枕和脚踏的选择，让您的身体得到充分伸展，令您专注办公及协作得到全方位的支持，为工作与生活带来舒缓与平衡。



Array Plus with Headrest  
优悦派带头枕



Array Plus  
with Headrest & Footrest  
优悦派带头枕和脚踏



Wide Tilting Angle 125°  
大角度倾仰125°

## Ergonomics for Health

Array Plus is an ergonomic chair designed to restore body alignment and encourage movements with ease and promotes active sitting in the workplace. It means more focus, less fatigue, and better well-being at the workplace.

为健康而设的人体工学

优悦派采用卓越的人体工学设计，鼓励在工作场所保持适量的仰卧起坐及稍作休息，有效增强专注力、学习、减少疲劳，以及提升工作效率，为办公场所提供最佳的健康座椅解决方案。

## A Fully Stretched Body

With the headrest and footrest attachments in place, Array Plus can extend into a full body recliner chair enabling sitters to shift from an upright position to a fully-reclined one.

可让自由伸展

有了头枕和脚踏，优悦派可全面伸展成躺椅，为您带来直立座椅和平躺座椅之间更舒适的自由转换。

## 125° - Wide Tilting Angle

125° wide tilting angle means the back can be lowered fully that encourages free stretching while working or resting.

倾斜角度增大至 125°

靠背倾仰角度最大可调节至 125°，工作或休息时可尽情自由伸展。

## Material Options 物料选择

Mesh 网布



Black (MC01)  
黑色



Green (MC03)  
绿色



White (MC04)  
白色



Red (MC02)  
红色

Leather 皮革



Fabric 布料



Remarks 备注：

Color variations may occur on soft copies or printed matters. Please refer to swatch cards or actual product samples for color selection.

颜色可能因电子档或印刷效果而出现差异，当选择颜色时，可参考色卡或真实样本。

More material color options are available for selection in Lamex Colorbook.

备有更多物料颜色选择，可参考美时彩集。



GREENGUARD GOLD Indoor Air Quality Certification  
荣获GREENGUARD室内空气质量金级认证

# Lamex

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海

Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京

Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州

Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳

Tel: (86) 769 8203 1018

Dongguan 东莞

Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong 香港

Tel: (852) 2828 6888

Singapore 新加坡

Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆

Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 新香港及亚太区

Tel: (852) 2828 6000

www.lamex.com